

至：冯艾博，冯艾博顾问有限公司

日期：2006年3月4日

亲爱的冯艾博先生

回复：推荐信

非常感谢您和所有工作人员出色的工作，成功地帮助我申请我的澳大利亚永久居留权。

我非常高兴地得知，我已经被批准BN等级，技术类136的独立签证。

您有计划的筹备我的技能评估为一个会计师的工作，然后最后提交我的永久居留权申请。通过您的专业知识和指导，我在很短的时间内得到了技能评估的批准，最后并得到我的永久居留权！

在申请的过程中，你随时乐意帮助我，而且多次要求延长时间，以符合澳大利亚政府移民与公民事务部DIMIA的要求，你已经成功帮助我符合所有的要求，并及时按计划进行移民申请。

我将永远高兴地向您推荐给真正希望拥有一个有效，合格而又有经验的移民代理，帮助他们成功地申请澳大利亚的永久居留权。

从我的心理衷心感谢你！

最良好的祝愿，非常感谢！

Esther P.E. Khoo

马来西亚

To: **ALBERT PANG**  
**ALBERT PANG Consultants Sdn.Bhd.**

Date: 03-04-2006

Dear Mr Albert Pang,

**RE: LETTER OF RECOMMENDATION / TESTIMONIAL**

Many thanks to you and all staffs for all a good job well done in helping me to successfully apply for my Australian PR.

I am very much delighted and happy to know that I have been granted a Class BN, subclass 136 Skilled Independent Visa.

You have well planned the preparation for my skills assessment as an accountant and my final submission for my PR. Through your expertise and guidance that I got a positive skills assessment approval in a short period of time and the final approval for my PR!

During the process along the way, you have readily and gladly helped me many times to ask for an extension of time to comply with DIMIA's requests and requirements and you have helped me to comply with the requests and requirements timely on schedule.

I shall always be pleased and glad to recommend you to people who genuinely wish to have an efficient qualified and experienced migration agent to help them to successfully apply for PR in Australia.

Thank you very much from my heart!

Best Wishes & A Big Thank You!



**Esther P.E.Khoo**